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БЕОГРАД - Све док се Ратко Младић и Горан Хаџић не нађу у Хагу, главни тужилац
Хашког трибунала Серж Брамерц, али ни Тужилаштво за ратне злочине неће бити
задовољни, каже у интервјуу за Курир тужилац за ратне злочине Владимир Вукчевић.

  * Како данас дочекујете Брамерца?  

- Професионално, као и до сада. Биће то радни састанак професионалаца. Он је
упознат с нашим оперативним радом, па ћемо ову прилику искористити за анализу.

  

* Хоће ли бити задовољан оним што ће чути?

  

- Не може бити потпуно задовољан док Младић и Хаџић не буду у Хагу. Очекујем да ће
разумети проблеме и објективно оценити наше напоре да их ухапсимо.

  

* Од његовог наредног извештаја зависи даљи тог евроинтеграција.

  

- Не везујем хапшење бегунаца с евроинтеграцијама. Овако бисмо поступали и да нема
евроинтеграција. Не желим да цела Србија буде ухапшена од стране Младића и Хаџића,
да будемо њихови таоци и да штету коју нам наносе оставимо нашој деци.

  

* Да ли је Ратко Младић у Србији?

  

- Избегавам да дајем такве прогнозе. Ако кажем да није у Србији, логично је питање где
је онда.
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* Верујете да су извори финансирања двојице бегунаца у Србији пресечени? Шта је
с онима у иностранству и у којим земљама има највише помагача?

  

- О оперативним детаљима не могу да говорим.

  

* Можете ли бар рећи с ким сте, када и како преговарали од чланова породице
Младић и Хаџић о евентуалној предаји бегунаца?

  

- Рекао сам да се преговарало до 2007, а не да сам ја преговарао. То је било актуелно
кад се говорило о добровољним предајама. То је тада било рационално, али није дало
резултата.

  

* Шта кажу породице?

  

- Младић није у Хагу, то је одговор. Србија је његов талац, то је одговор.

  

* Постоји ли могућност одузимања имовине њиховим породицама?

  

- Не само да постоји могућност већ ћемо употребити до сада непримењене законске
одредбе, као и нове законе, да бисмо запленили имовину свих оних који му помажу да
својој земљи наноси штету.

  

* Како и када ћете то спровести?

  

- По закону, веома брзо.
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* Очекујете ли неки помак у „случају Добровољачка“?

  

- Верујем и очекујем да ће, без обзира на политичке притиске, тужилаштво БиХ једнако
третирати бошњачке и српске жртве. Чекамо изјашњење УН о трговини органима

  

* Када ће се покренути истрага трговине људским органима на Косову?

  

- Онда кад се Савет безбедности УН изјасни ко ће водити истрагу. Чекамо одговор на
иницијативу наше спољне политике, а до тада радимо на овом предмету веома упорно.

  

(Курир)
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